
Bestyrelsesmøde online den 20 august 2024. 

 

Alle fra bestyrelsen deltog. 

Referent: Anette. 

 

Der blev enestemmet enighed om at Uffe Søndergård som har sagt ja til at 

overtage posten som kasser, bliver klubbens nye kasser. 

Niels Erik vil kontakte Uffe Søndergård. 

 

Her blev Jakob spurt om han ville forsætte som kassere, frem til den var 

blevet overdraget. En samlet bestyrelse havde tillid til Jakob kunne 

forsætte indtil Uffe var på plads.  

Desuden blev dele af Jakobs handleplan nævnt som en ”ny” og god idé. 

 

Nyheder / eventuelt: 

Ib Hansen har sagt ja til at være klubbens nye pokal ansvarlige. 

 

Klubben arbejder på at finde sponsorer, hvis medlemmerne har nogle idéer 

modtager Anette meget gerne dem på mail. Agria har desværre takket nej 

til at være sponsor for klubben. 

Husk at klubben har fået en aftalte med OK benzin men der er ikke mange 

medlemmer som har tilmeldt sig endnu. 

 

Tøseweekenden blev i år afholdt på Lolland den 17 / 18 august. Det forløb 

fantastisk. Flot arrangeret af Majken Staal. 

 

Referent: Anette Holm Schmi 


